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Lagenhet: Grüner Team 2012 (U8) 

 

1.  Organisasjon og støtteapparat 

Trener(e) : Magnus Ulsten og Thomas Berman 

Lagledere(e) : Thomas Berman 

Materialforvalter : Andreas Flatauken 

Kioskansvarlig : Morten Solum Rydningen  

Dugnadsansvarlig :  

Webansvarlig :  

 
 

Antall spillere : 15 (+3 U7 spillere) 

 

2. Sportslige aktiviteter 

2.1 Seriespill 
U8 har ikke seriespill, men flere U8 spillere deltok i seriespill til U9 
 
Serie:  . 

Seriekamper Seire Uavgjort Tap Serieplassering 

     

 

2.2 Privat- og treningskamper 

Antall kamper Seire Uavgjort Tap 

0 0 0 0 

 

2.3 Deltakelse i turneringer 
Laget deltok på Manglerud Star Ishockey U8 Cup, Botta Cup og NAF Cup. I tillegg deltok flere 
U8 spillere på ulike cuper i regi av U9. 
 
Det ble flere seire i siste halvdel av sesongen, enn i den første.  
 

3.0 Lagenhetens egne aktiviteter 
 
3.1 Arrangement av egne turneringer 
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          Pepperkakecup ble arrangert i Grünerhallen 14.desember med 14 lag.  

3.2 Andre aktiviteter 
Laget har i samarbeid med U9 arrangert to sosiale samlinger i sesongen.  
U8 har også gjennomført 5 barmarkstreninger på vårsesongen, etter at smittevernreglene tillot 
det. U9 og U7 har også vært invitert her.  
 

Oppsummering 
Sportslig har utviklingen vært god. Vi har samarbeidet tett med U9 gjennom hele sesongen. Kvaliteten 
på treningen har hevet seg, ikke minst fordi vi har rekruttert en rekke hjelpetrenere som øker 
voksentettheten på isen. Vi har jobbet godt med rekruttering og med å ta i mot nye spillere. 
Nivåforskjellen på spillerne på laget er forholdsvis stort, men det begynner å ligne på et lag.  
 
Flere har vært fornøyd med Fun & Play og Skills. Maskott ordningen har også fungert bra og vært en 
stor suksess. Vi skulle gjerne hatt mer besøk fra A-laget og eldre juniorlag.  
 
Dessverre er oppmøte på tidlige treninger som starter 16:30-17:00 i ukedagene utfordrende ift tid, for 
både U8 spillere og trenere. Av totalt ca 100 treninger (samlet for U7/8/9) var kun 2 treninger etter kl 
18. Vi etterlyser faste treninger på bedre tidspunkt, og ber styret se på alternativer rundt fordeling av 
istider, som er bedre tilrettelagt for yngste lagene. 
 
Vi sliter med å se at klubbens uttalte satsning på de yngste lagene gjenspeiles i hvordan ressursene 
brukes og istid fordeles. U8, U9, U10 deler en bod på 1m2, det er lite og for dårlig keeperutstyr og vi 
har fått flere meldinger om at slipemaskinen ikker fungerer som den skal. Vi støtter ellers detaljene 
beskrevet i U10 sin oppsummering. 
 
Da har U8 også har vært involvert i hockeyskolen vil vi også benytte anledning til å uttrykke bekymring 
for kvaliteten på utstyr og til dels treningene på hockeyskolen. Utstyret er til dels svært slitt, flere av 
hjelmene har gått over holdbarhetsdato og utlånsskøyteke er av varierende kvalitet og dårlig slipt. Det 
er også noen HMS utfordringer i forbindelse med inngangen til garderoben som benyttes, da døren på 
skapet utenfor boden er ødelagt og døren skaper farlig situasjoner for de minste.  
 
Vi er også bekymret for rekrutteringen på året under (U7) og har forsøkt å bistå klubben med å finne 
lagleder og trener. Så langt har vi kun funnet en trener, og det er uklart om de er nok til å danne eget 
U8 lag i neste sesong. Kullet under (2014) er større, så det er mulig at klubben bør vurdere et U8/U/7 
lag i neste sesong.  
 

Videre drift av laget 
Totalt 19 spillere er på lista til laget, men av «aktive» spillere er vi ca 15 spillere. Foreldregruppen er 
mobilisert gjennom tett dialog, og barmarkstreningen har bidratt til at både foreldre og spillere gleder 
seg til å komme på is.  
 
Det er per nå uvisst hvordan det blir på trenersiden kommende sesong. 


